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Aan de besturen van de tafeltennisverenigingen in de NTTB afdeling Midden en andere be-

langstellenden, waaronder Ereleden, Leden van Verdienste, commissieleden, en bonds-

raadsleden. 

 

Uitnodiging en Agenda van de Algemene Ledenvergadering 

NTTB afdeling Midden 
 

Bij deze wordt u namens het afdelingsbestuur uitgenodigd tot het bijwonen van de Algemene 

Ledenvergadering van de NTTB afdeling Midden, welke gehouden zal worden op woensdag-

avond 18 mei 2022 om 20.00 uur, in de kantine van SC ’t Gooi te Hilversum. 

 

Agenda (zie toelichting op de volgende pagina): 
 

1 Opening 

2 Mededelingen 

3 Toe te voegen agendapunten 

4 Ingekomen stukken 

5 Notulen van de ALV d.d. 12-05-2021 

6 Jaarverslagen 2021 

a Jaarverslag secretaris   1) 

b Jaarverslag competitiecommissie   1) 

c Jaarverslag jeugdplatform   1) 

d Jaarverslag penningmeester   1) 

e Jaarverslag afdelingsondersteuner  1) 

7 Actieplannen (zie toelichting)   2) 

8 Verkiezing bestuursleden 

9 Verkiezing bondsraadsleden 

10 Informatie over de reorganisatie van de NTTB 

11 Rondvraag 

12 Sluiting 

 

1) ter vaststelling 

2) ter goedkeuring 

 

 

Thijs van Veen 

secretaris NTTB afdeling Midden 

 

  



Toelichting agendapunten: 

 

 

Bij agendapunt 5: 

Zie de hiernavolgende pagina’s. 

 

Bij agendapunt 6: 

Zie de hiernavolgende jaarverslagen. 

 

Bij agendapunt 7: 

In verband met de reorganisatie van de NTTB is voor onze afdeling geen conceptbegroting 

2023 opgesteld. 

 

Bij agendapunt 8: 

Er is een vacature van afdelingsvoorzitter, maar het afdelingsbestuur stelt voor deze vacatu-

re niet meer te vervullen in verband met de opheffing van het afdelingsbestuur per 31-12-

2022. 

 

Bij agendapunt 9: 

Geen mutaties. 

 

Bij agendapunt 10: 

Per 01-01-2023 zullen de afdelingsbesturen als bestuurslaag verdwijnen. Dit agendapunt is 

bedoeld voor een update met informatie over de reorganisatie van de NTTB. 

Zoals gebruikelijk zal een vertegenwoordiger van het Hoofdbestuur aanwezig zijn bij de ALV 

van onze afdeling. Het HB wil middels een korte presentatie van 15-20 minuten de vereni-

gingen informeren over de stand van zaken. Uiteraard kunnen verenigingen dan ook vragen 

stellen en opmerkingen maken n.a.v. deze presentatie. 

 

Bij agendapunt 11: 

In geval van “moeilijke” vragen is het raadzaam deze vooraf per e-mail te sturen naar 

secretaris@nttb-midden.nl. 
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Amersfoort, 12-05-2021 

 

Verslag ALV (Algemene Ledenvergadering) op woensdagavond 12-05-2021, aanvang 

20:00 uur, online 

 

Aanwezig: 

Afgevaardigden van de verenigingen Almeerspin, Bijmaat, Bunshot, De Schans, Effect, Elan, 

Fletio, Gispen, Good Luck, Hilversum, Huizen, Iduna, Laren, Leerdam, LTTC, Maarssen, 

NSV, Overhees, Reflex Maarn, Shot Soest, Smash Woudenberg, SVE, SVO, Tielse TC, 

TTCL, TTVN, UTTC, Veenland, Vitac, VTV, Werinon, ZETA en ZTTV; 

Jeroen Scheerder (voorzitter), Thijs van Veen (secretaris, 1e vice-voorzitter, verslag), John 

van Hoeven (afdelingsondersteuner), Igor Heller (reglementscommissie NTTB) en Rens 

Boer (competitiecommissie) 

Afwezig met kennisgeving: de verenigingen Almere United, DTV Smash Driebergen, ’t 

Gooi, GSVA, HTV en VEV; 

Marc Krikke (penningmeester) en Marcel Nieuwendijk (AJCL) 

Afwezig zonder kennisgeving: de verenigingen ATC, Barneveld, Batua, Buna, De Vaart, 

Hoogland, HTTC, ONI, OTIO, Over ’t Net, REGA, TOVO, Traiectum, TVA, TVP, TVS, Vita, 

WIK en Woerden 

 

1 Opening 
Jeroen Scheerder heet iedereen hartelijk welkom voor deze online ALV. Hij 
deelt mee dat deze vergadering wordt opgenomen. 

2 Mededelingen 
Voorzitter Jeroen Scheerder: 

• afdelingspenningmeester Marc Krikke is wegens ziekte afwezig. 

• tijdens en door de ALV van de afdeling Midden d.d. 15-05-2019 is 
goedkeuring gegeven aan de situatie dat een basislid maximaal 2x bij 
wijze van proef aan een competitiewedstrijd mag deelnemen, zonder 
dat degene competitiegerechtigd is. Reglementair is dit echter niet toe-
gestaan. In NAS is dit technisch ook niet mogelijk: iedereen die een 



competitiewedstrijd speelt dient als competitiegerechtigd lid in NAS te 
staan. 

• het nieuwe RTN-beleid (RTN = regionaal trainingsnetwerk) kan inhou-
den dat onze afdelingstrainingen worden beëindigd. Van de deelne-
mers aan het RTN wordt een eigen bijdrage gevraagd, het is mogelijk 
dat de afdeling hierin bijdraagt in geval van minder draagkrachtige deel-
nemers. 

• wij hopen dat vanaf volgende week de binnensport weer mogelijk is. 

• het niet bestede budget 2020 voor innovatieve activiteiten is nog be-
schikbaar. Hij doet een oproep aan de verenigingen om zich hiervoor te 
melden. 

Secretaris Thijs van Veen deelt mee dat er afmeldingen voor deze ALV zijn 
van de verenigingen Almere United, DTV Smash Driebergen, ’t Gooi, GSVA, 
HTV en VEV, en van AJCL Marcel Nieuwendijk. 
Marc Londo (UTTC) deelt mee dat UTTC een derde poging gaat wagen om het 
90-jarige bestaan te vieren en wel op 11 september a.s. 

3 Toe te voegen agendapunten 
- 

4 Ingekomen stukken 
- 

5 Notulen van de ALV d.d. 15-10-2020 
Deze notulen worden ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld, met dank aan 
de secretaris. 

6 Jaarverslagen 2020 
De jaarverslagen 2020 worden vastgesteld, met dank aan de opstellers. 
Misja Heller van het PFJ (= platform jeugd) deelt mee dat er bijeenkomsten 
van het PFJ gepland zijn op de woensdagavonden 19 mei en 16 juni a.s. 
John van Hoeven (afdelingsondersteuner) zegt dat thans een TT3-opleiding 
bezig is, de compacte versie, online. Wij starten in september een TT2-oplei-
ding, waarvoor reeds zes kandidaten aangemeld zijn. Nieuwe kandidaten kun-
nen zich bij John aanmelden. Ze zijn van harte welkom. 

7 Actieplannen (conceptbegroting) 2022 
De ALV keurt de conceptbegroting 2022 goed. 

8 Verkiezing bestuursleden 
Secretaris Thijs van Veen is aftredend en herkiesbaar. Er zijn geen tegenkan-
didaten. De ALV gaat per acclamatie akkoord met het voorstel Thijs van Veen 
te herbenoemen tot afdelingsbestuurslid. 

9 Verkiezing bondsraadsleden 
De ALV stemt unaniem in met het voorstel Wim Kielen (TTVN) en Paul Koop-
man (Hilversum) te herbenoemen als resp. bondsraadslid en plaatsvervangend 
bondsraadslid van de afdeling Midden. 

10 Rondvraag 
Jan van der Heiden (Gispen) vraagt of bij de herstart van de speelavonden ge-
rouleerd mag worden van tegenstander. Bert van Schaik (VTV) weet te melden 
dat het advies van NOC*NSF is dat er bij spelers van 18 jaar en ouder niet ge-
rouleerd wordt. 
Jan van der Heiden (Gispen) meldt dat Gispen voor de najaarscompetitie 2020 
meer duoteams heeft opgegeven vanwege de zaalruimte. Een verschuiving 
van trioteams naar duoteams. Kunnen in de najaarscompetitie 2021 weer 
trioteams meedoen? Voorzitter Jeroen Scheerder merkt op dat het geen beleid 
van de bond of van de afdeling is geweest om trio-teams om te vormen naar 
duoteams. Dit klopt, zegt Jan van der Heiden, het was een besluit van Gispen 
zelf. Rens Boer (competitiecommissie) geeft aan dat voor de najaarscompetitie 
 



 alles mogelijk is. De indeling van de najaarscompetitie wordt gebaseerd op 
rating. Er is geen sprake van rechtplekken. 
Voorzitter Jeroen Scheerder: we hopen dat we in september weer als vanouds 
kunnen spelen. Een gespreks- of discussieonderwerp is nog het dubbel. Igor 
Heller (reglementscommissie NTTB) merkt op dat de afdeling hierover zelf kan 
beslissen. De afdeling kan het eerdere besluit om niet te dubbelen herroepen. 
Klaas Huijgen (Bunshot) vraagt: wordt in de najaarscompetitie wel of niet ge-
dubbeld? Voorzitter Jeroen Scheerder: er is nu nog geen besluit genomen over 
het dubbel. In brede kring leeft de wens wel te dubbelen, maar een en ander is 
wel afhankelijk van de corona-ontwikkelingen. Rens Boer (competitiecommis-
sie) vult aan dat in de e-mail van begin juni aan alle verenigingen hierover ge-
communiceerd zal worden. Maar dan nog geldt dat er tussen begin juni en de 
start van de competitie in september veel kan gebeuren. In ieder geval weten 
we inmiddels dat NAS ons geen beperkingen oplegt. NAS kan flexibel omgaan 
met wel of geen dubbel. 
John van Hoeven (afdelingsondersteuner) meldt dat de oproep voor innovatie-
ve activiteiten niet alleen voor 2021 geldt, maar ook voor 2022. Hij roept de 
verenigingen op om hun wensen bij het AB neer te leggen. 

11 Sluiting 
Voorzitter Jeroen Scheerder sluit om 20.30 uur deze vergadering, met dank 
voor ieders inbreng. 

 

Thijs van Veen, secretaris 

 

 

 

  



6a. Jaarverslag secretaris 2021 

Algemeen Bestuurlijke Zaken 
Het afdelingsbestuur ging 2021 in met de bestuursleden voorzitter Jeroen Scheerder, secre-

taris Thijs van Veen en penningmeester Marc Krikke. Jeroen Scheerder heeft per 11-10-

2021 zijn bestuurslidmaatschap beëindigd. In verband met de opheffing van het afdelingsbe-

stuur per 01-01-2023, in het kader van de reorganisatie van de NTTB, heeft het afdelingsbe-

stuur ervoor gekozen de vacature niet aan te vullen. Thijs van Veen werd in de ALV van 12-

05-2021 herbenoemd tot afdelingsbestuurslid. 

Naam Functie Benoemd in ALV d.d. Aftredend volgens 
rooster van aftre-
den 

Jeroen Scheerder voorzitter 15-10-2020, 
afgetreden per 11-10-
2021 

 

Thijs van Veen secretaris 16-05-2018 2024 

Marc Krikke penningmeester 15-10-2020 2023 

 

Het afdelingsbestuur kwam in 2021 vijfmaal in vergadering bijeen: eenmaal in Hilversum en 

viermaal digitaal. Deze vergaderingen werden in de meeste gevallen ook bijgewoond door 

onze bondsraadsleden en afdelingsondersteuner, en vertegenwoordigers van de compe-

titiecommissie en het jeugdplatform. 

De bondsraadsleden en plaatsvervangende bondsraadsleden van de afdeling Midden zijn: 

 Benoemd in 
ALV d.d. 

Aftredend volgens 
rooster van aftre-
den 

Einde maximale zit-
tingstermijn na 9 jaar 
op grond van statuten 
artikel 17 lid 9 

Bondsraadsleden    

Wim Kielen juni 2015 juni 2018/juni2021 juni 2024 

Peter Bouwman 04-09-2018 juni 2023/juni2026 juni 2027 

    

Plv. bondsraadsleden    

Bert van Schaik 15-10-2020 juni 2023/juni2026 juni 2029 

Paul Koopman 15-10-2020 juni 2021/juni2024 juni 2029 

 

In de ALV van 12-05-2021 is Wim Kielen herbenoemd als bondsraadslid en Paul Koopman 

als plaatsvervangend bondsraadslid. 

Op donderdagavond 23 september 2021 was er in de kantine van SC ’t Gooi in Hilversum 

een regionale bijeenkomst van het hoofdbestuur van de NTTB met alle verenigingen uit onze 

afdeling. Onderwerp was een vooruitblik op de nieuwe organisatie. 



Het aantal leden van de afdeling Midden (netto) ontwikkelde zich als volgt: 

 

NTTB afdeling Midden, 

aantal leden per: 

Jeugd 

M 

Jeugd 

V 

Senioren 

M 

Senioren 

V Totaal 

01-01-2022 404 93 2082 337 2916 

01-01-2021 400 86 2120 329 2935 

01-01-2020 449 102 2188 328 3067 

01-01-2019 462 95 2178 330 3065 

01-01-2018 487 91 2149 314 3041 

01-01-2017 509 94 2153 324 3080 

01-01-2016 475 80 2134 312 3001 

01-01-2015 465 68 2197 322 3052 

 

In het verslag van vorig jaar hebben we gemeld dat er een verwachte daling was in de coro-

natijd. In de bijeenkomst tussen HB/BB en verenigingen in september werd dit nog eens be-

vestigd en verduidelijkt. In 1984 bereikte de NTTB een top van 51.000 leden. Daarna verlo-

ren we elk jaar weer tussen 1% en 3% en halveerde het totaal aantal leden. Ook de helft van 

het aantal verenigingen verdween. Juist vóór corona kwam er voor het eerst een eind aan de 

daling. Het aantal opzeggingen en de instroom van leden was gelijk (10%) met in sommige 

afdelingen een heel kleine winst. In het coronajaar 2020 bleven de aanmeldingen sterk ach-

ter: 1%. En het aantal opzeggingen was ongeveer 9%. Kortom een gevoelig verlies. Ook al 

was corona nog niet weg in 2021, in het najaar trok het aantal aanmeldingen behoorlijk aan. 

Er was goede hoop dat er weer gewoon een competitie uitgespeeld kon worden en dat was 

merkbaar door een sterke stijging van het aantal aanmeldingen. Omdat er in het voorjaar 

nog zeer weinig aanmeldingen waren maakt dit nog niet alles goed. Maar dit jaar (-19) was 

weer een stuk beter dan vorig jaar (-132). 

De afdeling Midden van de NTTB werd op 21-12-2000 opgericht als voortzetting van de twee 

vroegere afdelingen ’t Gooi en Utrecht. Dus ruim 20 jaar geleden. Er zijn in die 20 jaar vijf 

verenigingen bijgekomen: GSVA, Almere United, Traiectum, Hilversum (dat ontstond uit de 

fusie van Victoria en Quick ’32) en (in 2019) PTN (Para Team Nederland). PTN is in 2020 

opgeheven. GSVA bestond al langer maar was destijds alleen aangesloten bij de NEBAS 

(gehandicapten) en nu ook bij de NTTB. Naast de genoemde twee verenigingen in Hilversum 

bestaan ook niet meer AGAVS, BAT, CJC, DOSC, Douwe Egberts, De Hilt, Hoogerheide, 

Jonathan, MTTV, Muiden, OSO, Paushuize, Quick Doorn, Radiair, REMU, ROVU, SSVU, 

Stedepunt, TIVU, Vechtlust, Vitus en Wasmeer. De vereniging UBTV (Uit Bedrijfs Tafeltennis 

Voortgekomen) wijzigde haar naam naar de vacant gekomen naam ‘t Gooi. Het aantal vere-

nigingen daalde van 77 naar 58. 

Sportparticipatie 
Het in 2018 ontstane jeugdplatform ging in 2021 succesvol verder onder leiding van Misja 

Heller. Naast Misja zitten ook Bert van Schaik en René de Gier in de agendacommissie van 



het jeugdplatform. Dit is een overlegorgaan van alle jeugdverenigingen, gericht op samen-

werking, op gezamenlijke oplossingen, en op een gezamenlijke uitvoering van de jeugdactivi-

teiten. Flip Valero organiseerde de afdelingstrainingen (onder leiding van de trainers Yana 

Timina en Jochem de Hoop). De jeugdcup ging in 2021 niet door. 

Wedstrijdsport 
De competitiecommissie bestond uit Antwan Wiegerinck (seniorentriocompetitie), Rens Boer 

(seniorenduocompetitie), en Marcel Nieuwendijk (jeugdcompetitie). Als gevolg van de coro-

nacrisis was er in 2021 geen voorjaarscompetitie. De najaarscompetitie 2021 kon wel op een 

normale manier van start gaan, maar helaas kon de laatste (tiende) wedstrijd niet meer ge-

speeld worden. De tiende wedstrijd werd geacht dezelfde uitslag te kennen als de vijfde wed-

strijd. Op basis hiervan werden de eindstanden bepaald. Het coronavirus had in 2021, even-

als in 2020, de gehele samenleving in zijn greep, waaronder dus ook onze tafeltennissport. 

Opleidingen 
We hebben gemerkt dat er binnen afdeling Midden regelmatig behoefte is aan gediplomeer-
de tafeltennistrainers. Daarom zijn we een aantal jaren geleden gestart met het organiseren 
van trainersopleidingen binnen de afdeling, zodat verenigingen niet afhankelijk zijn van enkel 
externe trainers. 
Afgelopen jaar is er i.s.m. afdeling West begonnen met een compacte (deels online) TT3-op-
leiding. 5 kandidaten vanuit afdeling Midden hebben zich hiervoor aangemeld. Een goed 
voorbeeld van samenwerking tussen afdelingen onderling. 
De TT3 leidt op tot volwaardig verenigingstrainer. De kandidaten moeten nog hun stage af-
ronden en een examen afleggen. Dit alles is uitgesteld tot nader order. Hopelijk kunnen ze in 
2022 hun opleiding voltooien. 
Samen met de landelijke afdeling opleidingen heeft de afdeling Midden in oktober 2021 een 
begin gemaakt met de start van een TT2-opleiding met maar liefst 7 deelnemers uit afdeling 
Midden. Goed om te zien dat de cursisten met name jong zijn en dat de dames ook zijn ver-
tegenwoordigd. Tafeltennistrainer 2 is een echte trainersopleiding. Er wordt opgeleid tot trai-
ner, met name jeugdtrainer. Men leert hier onder andere basiszaken over pedagogiek, didac-
tiek, leiding geven en het voorbereiden en zelfstandig geven van trainingen of delen daarvan. 
Daarnaast worden natuurlijk ook de basistechnieken en -tactieken in het tafeltennis geleerd. 
Uiteraard hopen we dat in 2022 beide opleidingen afgerond kunnen worden. 
Zo zijn we nu alweer bezig om te inventariseren of er belangstelling is een volgende oplei-
ding te starten. Voldoende kader betekent ook voldoende kennis en ontwikkeling, zowel bij 
trainers, spelers als verenigingen. 
 
Communicatie 
Onze webmaster, Huub Sweerts, heeft de afdelingswebsite keurig onderhouden, waarbij met 

name de evenementenkalender en het vermelden van alle bekende coronaprotocollen van 

de verenigingen binnen onze afdeling genoemd moeten worden. 

De secretaris stuurde diverse nieuwsbrieven naar verenigings- en afdelingsfunctionarissen. 

Het jaarlijkse officialtoernooi, in Hilversum, werd rond de jaarwisseling 2020-2021, in verband 

met de coronacrisis, niet gehouden. Traditioneel wordt dit toernooi voor bestuursleden en an-

dere betrokkenen tussen kerst en nieuwjaar gehouden. 

Overige 
Het afdelingsbestuur dankt eenieder die in het memorabele jaar 2021 een bijdrage heeft ge-

leverd aan de afdelingsactiviteiten. 

 

Thijs van Veen, 

secretaris 



 

6b. Jaarverslag Competitiecommissie 2021   Rens Boer, januari 2022 

Voorjaar 2021 
Als gevolg van de coronacrisis was er in 2021 geen voorjaarscompetitie. 

Najaar 2021 
De najaarscompetitie 2021 begon met 171 trio-teams (2 meer dan najaar 2020) en 186 duo-

teams (17 minder dan najaar 2020). Hierdoor bestond de seniorencompetitie uit 357 teams. 

De jeugd had 9 landelijke en 69 afdelingsteams, dit is 1 landelijk team meer en 1 afdelings-

team minder dan tijdens de najaarscompetitie 2020. 

In tegenstelling tot de najaarscompetitie 2020 kon er ook weer gedubbeld worden en was in-

vallen weer zoals gebruikelijk 3x (ipv 5x) per seizoen mogelijk. 

De seniorenafdelingscompetitie is uiteindelijk op 28 november 2021 stopgezet wegens 

nieuwe coronamaatregelen. Hierdoor hebben veel teams hun laatste wedstrijd niet kunnen 

spelen. Reglementair is dit een situatie waarin het Competitiereglement niet voorziet. Als 

competitieleiding hebben wij in samenspraak met het afdelingsbestuur het volgende besloten 

betreffende de afronding van de najaarscompetitie 2021. 

Voor teams die nog openstaande wedstrijden hadden na zaterdag 27 november 2021 is de 

heenwedstrijd (de eerste wedstrijd tegen dezelfde tegenstander) tweemaal meegeteld. In 

veel gevallen is de uitslag van speelweek 5 dus dubbel geteld. We hebben voor deze bere-

kening gekozen omdat wij dit een eerlijkere weergave van de eindstand vinden dan puur de 

stand na 9 speelweken. Ook lost dit problemen op bij poules waar enkele teams al hun wed-

strijden gespeeld hebben. 

Bij de indeling van de voorjaarscompetitie 2022 hebben we zo veel mogelijk geprobeerd re-

kening te houden met teams die door deze methodiek of het helemaal niet meer spelen van 

de laatste speelweek zijn benadeeld. 

 

6c. Jaarverslag Jeugd 2021 

Platform Jeugd 2021 (afgekort PFJ) 

Sinds september 2018 fungeert binnen de afdeling Midden een platform voor verenigingen 

met jeugd. Dit platform fungeert (deels) in de plaats van de vroegere jeugdcommissie waar-

voor te weinig animo was om te bemannen. Het platform komt in principe 4 maal per seizoen 

bijeen op wisselende locaties in de afdeling. Tijdens de bijeenkomsten zijn alle verenigingen 

die jeugdleden hebben welkom om mee te praten over de onderwerpen die op de agenda 

staan en tevens bestaat de mogelijkheid om agendapunten in te brengen. Voor de samen-

stelling is uit de verenigingen een agendacommissie benoemd in de personen van Misja Hel-

ler (SVO), Bert van Schaik (VTV) en René de Gier (Shot Soest). Zij stellen de agenda samen 

en bereiden de vergaderingen voor. De bijeenkomsten worden meestal geleid door Misja 

Heller maar als het agendapunt of de omstandigheden daartoe aanleiding geven ook door 

Bert of René. Het PFJ wordt geholpen bij zijn activiteiten door de afdelingsondersteuner. 

Het PFJ heeft ruimte om aanwezig te zijn bij vergaderingen van het afdelingsbestuur (AB) en 

het lukt bijna altijd wel om dat in te vullen. Een van de leden van de agendacommissie is 

daarbij aanwezig namens het PFJ. De structuur van het PFJ is zodanig dat de verenigingen 

onderling activiteiten kunnen afspreken en organiseren, waarbij verenigingen wisselend het 

voortouw kunnen en mogen nemen als ze daartoe in staat zijn. Daar waar besluiten van het 



AB nodig zijn worden voorstellen ingebracht door het PFJ in het AB. De agendacommissie 

coördineert dit, alsmede de regelmatige afstemming met het AB. 

Zoals praktisch iedereen heeft het PFJ ook belemmering ervaren in zijn functioneren ten ge-

volge van de coronacrisis. Desalniettemin is het gelukt om het PFJ toch in 2021 een aantal 

keren bij elkaar te krijgen.  

Op 19 mei kwamen we live bij elkaar. We spraken toen na een lange lockdown weer met el-

kaar. Naast een aantal praktische zaken betreffende competitie en toernooien hebben we 

vooral van gedachten gewisseld over het nieuwe seizoen en de gevolgen van de lockdowns. 

We spraken tevens over de stand van zaken bij de individuele verenigingen en hoe we de 

overlappende problemen ten gevolge van corona samen het hoofd kunnen bieden. 

Voor 16 juni planden we een workshop onder leiding van de NTTB. Helaas moest Sven 

Groot kort van tevoren door omstandigheden afzeggen waardoor de workshop geen door-

gang kon vinden. Het lukte niet een nieuwe datum te vinden. 

Op 15 september kwamen we weer bij elkaar. We hebben een brainstormsessie gedaan 

over werving en behoud van leden. Een hele waardevolle avond waarin veel ideeën zijn uit-

gewisseld. Het onderdeel werving hebben we volledig kunnen behandelen zoals we wilden. 

Dat kostte echter meer tijd dan verwacht waardoor behoud wat in de verdrukking kwam. Hier 

gaan we in 2022 zeker mee verder. 

Op 28 november, vlak vóór de lockdown, organiseerden we een clinic onder leiding van MJ 

tafeltennis. Hierbij hebben we focus gelegd op de trainers en begeleiders die vandaag de 

dag bij de verenigingen de kar trekken. Doel van de dag was inspiratie, motivatie en delen 

van kennis. Getuige de reactie van alle deelnemers zijn we daar zeker in geslaagd. Ook dit 

onderdeel krijgt in 2022 een vervolg waarbij we ons ook willen gaan richten op oudere jeugd 

die geënthousiasmeerd kan en moet worden om als vrijwilliger het enthousiasme van de 

clubs vast te houden en uit te breiden. 

Bij alle bijeenkomsten was meer dan de helft van de actieve jeugdverenigingen met een of 

meerdere mensen vertegenwoordigd. Circa 5 verenigingen hebben nog geen enkele bijeen-

komst bijgewoond. Met de meeste van deze verenigingen is wel mailcontact. Zij ontvangen 

wel notulen en worden voor elke bijeenkomst opnieuw van harte uitgenodigd aan te sluiten. 

Zoals hiervoor beschreven was de coronacrisis net als in 2020 een forse spelbreker voor de 

doelstellingen van het platform. Tegelijkertijd kun je het ook omdraaien en is de stelling ge-

rechtvaardigd dat juist door de samenwerking in het platform we beter met de corona-proble-

matiek hebben kunnen omgaan. In de geest van het platform kijken we altijd naar het 

spreekwoordelijk halfvolle deel van het glas. 

Onze dank gaat uit naar alle verenigingen voor hun aanwezigheid en positieve inbreng. Zon-

der iemand tekort te willen doen gaat onze dank tevens uit naar twee personen te weten af-

delingsondersteuner John van Hoeven voor zijn hulp en bijdrage aan het platform en notulist 

Sander Stel voor het keer op keer uitgebreid verslag leggen van de bijeenkomsten. 

We gaan in 2022 door op de ingeslagen weg. 

Namens het platform, 

Misja Heller, Bert van Schaik en René de Gier 

 



Jeugdcup 2021 

In 2021 ging de jeugdcup niet door, als gevolg van de coronacrisis. 

Namens de afdeling Midden, 

Chef d’équipe en organisatie, F.A.J. Valero 

 

Afdelingstraining NTTB afdeling Midden 

In 2021 heeft de afdeling Midden weer een afdelingstraining getracht te organiseren. Helaas 

gooide, zoals in vele gevallen, corona roet in het eten en waren het slechts enkele trainingen 

die doorgang konden vinden. Deze trainingen worden gecoördineerd door Flip Valero en 

staan onder leiding van Yana Timina en Jochem de Hoop die hierin worden ondersteund 

door Willem Bakers. De trainingen worden zo’n 14 keer per jaar gehouden op een zondag bij 

TTV Hilversum. 

Om 10.00 uur beginnen we met de RBT+ -roep waarin een klein aantal zeer jonge kinderen 

extra aandacht krijgen op hun technische vaardigheden. Om 10.30 uur sluit dan de rest van 

de RBT-groep aan en deze traint tot 13.00 uur. Op dit moment bestaat de groep uit afde-

lingsspelers en zeer jonge deelnemers die ervoor kiezen iets meer uit hun sport te halen en 

veel ervoor willen doen. Er is ruimte voor zo’n 14 deelnemers per groep. 

Wel hebben we in dat jaar de contracten met de trainers weer verlengd tot najaar 2022, ho-

pelijk kunnen we de 1e helft van het jaar weer de zaal in. 

Als afdeling mogen we zeer content zijn met een accommodatie als die van TTV Hilversum 

die hiervoor meer dan uitstekend geschikt is, ook de samenwerking met TTV Hilversum is 

erg fijn. 

Wat betreft ons trainersteam, dat is van uitzonderlijk hoog niveau, Yana Timina bewijst al ja-

ren met haar vereniging TTV Amsterdam dat ze een toptrainster is net als Jochem de Hoop, 

die onder andere Gabrielius Camara onder zijn hoede heeft, met deze twee jeugdtrainers die 

zich bij de beste van Nederland mogen scharen mogen we zeer blij zijn. Willem Bakers staat 

beiden bij als trainer in opleiding en met name zijn positieve instelling zorgt ervoor dat hij een 

goede toevoeging is voor het team. 

Het lijkt erop dat we vanaf 2023 met het nieuwe beleid geen afdelingstraining meer hebben, 

toch zou het mooi zijn om dit trainersteam te kunnen behouden voor de afdeling, met deze 

gedachte zijn we ook in gesprek met verschillende platforms om te kijken waar en of er mo-

gelijkheden zijn. 

 

Namens de afdeling Midden, 

Coördinator afdelingstraining, 

F.A.J. Valero 

  



6d. Financieel verslag penningmeester 2021 

 
Hierbij het financiële jaaroverzicht van 2021. 

 
 

Zoals verwacht zijn de kosten als gevolg van de coronapandemie een stuk lager dan be-

groot. 

We hebben eind 2021 nog subsidies gegeven aan promotie-acties, die ook pas in 2022 zul-

len starten en worden afgerond. Deze staan onder Sportparticipatie in het jaaroverzicht. 

Bij de opleidingen zijn er kosten die door corona naar 2022 zijn doorgeschoven. Het restant 

van de begroting mogen we dan ook meenemen naar 2022. Bij budget 2022 staat nu €1000, 

echter de overgebleven € 500 euro van 2021 nemen we dus ook mee naar 2022. 

In verband met de voorgenomen reorganisatie per 01-01-2023 wordt geen begroting 2023 

voorgelegd aan de ALV. 

 

Marc Krikke, penningmeester 

 

6e. Jaarverslag Afdelingsondersteuner NTTB afdeling Midden 2021 

De rol van de afdelingsondersteuner is die van verbindende schakel zijn tussen leden, vere-

nigingen, afdeling en Bondsbureau. De taken zijn vrij divers en afhankelijk van de speerpun-

ten vanuit het afdelingsbestuur. Regelmatig krijg ik te maken met vragen vanuit verenigingen 

op het gebied van verschillende doelgroepen of om advies over werving / opvang / behoud / 

bestuurszaken. Ik maak dan afspraken met die verenigingen of ik overleg met het Bonds-

bureau en/of afdelingsbestuur over mogelijke vervolgstappen. 

Afgelopen jaar heeft wederom voor een gedeelte in het teken gestaan van corona en de 

maatregelen die impact op het sportleven van een ieder hebben gehad. 

Mijn taken in 2021 bestonden voornamelijk uit: 

- Verenigingsondersteuning en advies 

- Deelname en ondersteuning Platform Jeugd  



- Table Stars  

- Opstellen en bijhouden evenementenkalender afdeling Midden 

- Organiseren afdelingsronde NJM  

- Deelname bestuursvergaderingen 

- Begroting 2021 maken in samenwerking met het afdelingsbestuur 

- TT3-opleiding (gedeeltelijk online) samen met Afdeling West organiseren  

- Samenwerking met afdeling opleidingen 

- TT2 organiseren binnen onze afdeling 

- Intakegesprekken verenigingsontwikkeling 

- Afdelingsondersteunersoverleggen bijwonen 

- Mogelijkheden onderzoeken voor een RTN (Regionaal Trainings Netwerk) 

- Contacten met verschillende commissies 

John van Hoeven 

 


